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Styrelsen raopporterar i stora drag 
 

På det senaste styrelsemötet har vi gått igenom följande punkter: 

- Strategifrågor, marknadsföring och kommunikation diskuterades 
för 2024. 
 

Banrapport/verkstad 
- Välten – leverantör kommer att leverera en ny och hämtar den 

gamla när säsongen börjar. Den andra välten som är trasig ska till 
verkstad för bedömning. 

- Kemikaliespruta – är på plats och redo för säsongen, blir ett stort 
lyft. 

- Övrig utrustning – plan inför säsong att alltid klippa med vassa 
aggregat. Alla trasiga aggregat är lagade. Finns dock fortfarande 
cylindrar som är trasiga. 

- Vi planerar för ett uppstartsmöte med de ideella för att dra upp 
riktlinjerna och planering inför den nya säsongen, Marie kallar till 
möte i slutet av mars eller i början av april. 
 

 



 
 
 
 
 
Personal 

- Uppsägning/rekrytering – pga att en banarbetare har sagt upp sig, 
har arbete med rekrytering påbörjats. 

- Introduktion av ny personal – Marie jobbar med dokument 
- Befattningsbeskrivningar och delegeringar – Befattnings- 

beskrivningar nästan klara. 
- Förutsättningar med arbetsgivarblanketter för lönesamtal, delege-

ringar, uppsägningar mm finns nu på plats. 
- ICE-lista – arbete pågår… 
- Arbetsmiljö – socialt och fysiskt – den goda stämningen och kul-

turen på klubben är viktig och mycket värdefull, aktiviteter framåt 
planerades. Inventering av arbetsmiljörisker ska genomföras. 

- Förtydligande gällande regelverket kring säkerhet för banarbe-
tarna. Översyn av arbetsmiljöarbetet löper på.   
 

Ekonomi tillsammans med JGK 
 

- Arbete pågår med 2023 års resultat framför allt kopplat till driftbo-
laget. Underlag ska snart skickas in till revisorerna. Prognosen är 
lite sämre än prognostiserat.  

 
 
Marknadsföring och kommunikation 
 

- Värdegrundsarbetet fortgår och kommittéerna har återkopplad 
med positiv feedback. Nu tar vi det vidare till nästa steg och tittar 
på hur vi använder värdeorden i vår kommunikation och i vårt 
arbete utåt. 

 

Studio 
- Planeringen av studion fortgår och byggnationen är på gång. 

Följ bygget löpande på Facebook – det händer något varje dag!   
 

 
 

 



 
 
 
 

Budget restaurang – just nu pågår en större renovering och omtag av 
restaurangen 

- Offerter för ventilationsrenovering ser bra ut enligt behörig 
objektiv part. Anmälan om förändring till kommunen hanteras. 
Styrelsen godkänner renoveringen enligt verifierad offert. 

 

Blomsterängar 

 
- För att bidra till den biologiska mångfalden kommer vi att skapa 

blomsterängar på utvalda platser runt hela banan. Vackra 
blomsterängar i alla dess färger gör vår bana ännu finare och vi 
bidrar till ett fungerande ekosystem och hållbar utveckling. Två 
platser är utpekade för testsådd. 
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